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Actielijst commissievergadering Sociaal Domein         Kalenderjaar 2015/2016/2017 

 

Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

28.09.15 07.09.15    

  Bespreekpunt: Raadsinformatiebulletin 
(30) ‘Toekomst MTB en organisatie re-
integratie’. 

 

Wethouder Dauven: Het onderzoek loopt en het 
neigt de kant uit te gaan zoals hij zojuist heeft 
aangegeven. Dit wordt uiteraard nog uitgebreid aan 
deze commissie voorgelegd want het is aan de raad 
hier een besluit over te nemen. 

Afgehandeld. 

02.11.15 12.10.15    

  Raadsnota: vaststellen subsidieplafond 

incidentele subsidies. 

 

 

Wethouder Dauven stelt voor een en ander na 1 

jaar te evalueren. 
 

Afgehandeld. 

14.12.15 23.11.15    

  Voorstel college betreffende begroting 

Veilig Thuis 2016. 
De heer Bemelmans vraagt of dit bedrag 
incidenteel of structureel is. 

 
 
Veilig Thuis is een door de gemeente 
gesubsidieerde instelling. Alle 
gemeentelijk gesubsidieerde instellingen 
hebben te maken gehad met gekorte 
budgetten. Bij Veilig Thuis is dit juist 
andersom. Waarom is het hier andersom? 
 
De heer Bemelmans zegt dat de zaken 
steeds meer lokaal georganiseerd worden 
en de gemeenten krijgen er taken bij. 

Wethouder Dauven antwoordt dat dit bedrag 
vooralsnog incidenteel is. Het is een 
begrotingswijziging. In de volgende begroting wordt 
gekeken of zij er wel mee uitkomen. De gemeente 
moet uiteraard de vinger aan de pols houden.  
 
Wethouder Dauven is het met de heer Bemelmans 
eens dat het een contradictie lijkt ten opzichte van 
de andere  kortingen. Hij stelt voor om in de loop 
van het komende jaar te evalueren of dit wel nodig 
is. 
 
Wethouder Dauven stelt voor om dit het volgende 
jaar goed te evalueren en misschien Veilig Thuis in 
de commissie uit te nodigen om aan te geven hoe 
het gelopen is. 
 

Afgehandeld. 
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Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

13.02.17 23.01.17    

  Raadsinformatiebulletin (44) update 

vertrouwens-experiment 

Participatiewet. 

Het standpunt vanuit het Heuvelland was dat men 
graag zou meedoen met het initiatief van Utrecht, 
zo ook de gemeente Valkenburg aan de Geul. 
Echter, omdat dit niet meer mag zal het college 
zich moeten beraden of men zelf iets wil 
ontwikkelen. Op dit moment is de gemeente 
nergens bij aangemeld en wordt bekeken of men 
zelf iets wil oppakken. Men zou ervoor kunnen 
kiezen de opzet van Utrecht over te nemen, al 
voldoet dit ook niet helemaal aan alle principes.  
Hij zegt toe dit mee te nemen naar het overleg van 
komende woensdag. 
 
Bij de sociale dienst (het podium) zijn er 550 
vacatures. Vanuit de gemeente wordt erop gewezen 
dat als er zich mensen melden, men met werk moet 
beginnen. Hij neemt dit nogmaals mee naar het 
portefeuillehouders overleg 

Afgehandeld. 

10.04.17 20.03.17    

  Toelichting: nieuw bedrijfsplan Veilig 

Thuis Zuid-Limburg 

Op het gebied van Jeugd en WMO ontvangen 
gemeenten een budget op basis de problematiek per 
gemeente. Wellicht kan verrekening op eenzelfde 
wijze plaatsvinden. 
Op maandag 27 maart a.s. wordt hierover gesproken 
tijdens een overleg met het Algemeen Bestuur van 
de GGD.  
Tijdens de volgende commissievergadering brengt 
hij verslag uit van de uitkomst van dit overleg. 

Afgehandeld. 

  Actieplan armoede 2017 e.v. jaren Wethouder Dauven zegt toe  

 de verschillen tussen de gemeenten in de nota 
aan te geven. 

 de ingebrachte punten mee te nemen bij verder 
volmaken van het actieplan.  

Afgehandeld. 
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 de PM post: op dit moment kunnen nog niet alle 
bedragen ingevuld worden. Hij zegt toe na te 
gaan welke bedragen er vorig jaar zijn 
uitgegeven en deze alvast in te vullen 

29.05.17 08.05.17    

     

 


